

MADE IN CANADA

Product #121822

FOR FOOD PLANT AND OTHER INDUSTRIAL USE ONLY
POUR LA USINE DE NOURRITURE ET TOUT AUTRE USAGE INDUSTRIEL SEULEMENT

STATE
PEN
DEGRIPPANT

- Deep-penetrating fluid loosens nuts, bolts, and studs quickly
- Great for hard-to-reach areas
- All-position spray valve
- Non-flammable formula
- Lubricates with residual oil film
- Protects against further corrosion
- Molecular attraction to metals

STATE PEN®

WARNING: Contents under pressure. Harmful if inhaled. Irritating to the eyes, skin and respiratory tract. Contains Perchloroethylene which is a possible cancer hazard based on animal test data.
PRECAUTIONS: Do not expose to heat or store container where temperatures may exceed 120°F as container may burst. Do not puncture or incinerate. Avoid prolonged inhalation of vapor. Use with adequate ventilation. Avoid contact with eyes, skin and clothing. Wash thoroughly after handling. Do not taste or swallow.
FIRST AID: If swallowed do not induce vomiting. Call Poison Control Center, hospital, emergency room, or physician immediately. If inhaled, remove to fresh air. If eye or skin contact, flush with water for 15 minutes and see a physician.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

MISE EN GARDE: Réceptif sous pression. Dangereux en cas d'inhalation. Irritant pour les yeux, la peau, et l'appareil respiratoire. Contient le Perchloroéthylène qui est un risque possible de cancer basé sur des données d'essai sur les animaux.
PRÉCAUTIONS À PRENDRE: Ne pas exposer à la chaleur ni conserver le récipient à une température supérieure à 49°C, afin d'éviter tout risque d'éclatement. Ne pas percer ni brûler. Éviter de respirer les vapeurs pendant une période prolongée. Utiliser dans un endroit bien aéré. Éviter tout contact oculaire, cutané et l'habillage. Bien se laver après manipulation. Ne goûtez pas ou n'avez pas.

PREMIERS SOINS: En cas d'ingestion, ne pas faire vomir. Appeler immédiatement un médecin, un centre antipoison ou le service d'urgence. En cas d'inhalation, sortir au grand air. En cas de contact oculaire ou cutané, rincer avec de l'eau pendant 15 minutes et consulter un médecin.

CONSERVER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

See MSDS/Voir fiche technique



State Industrial Products
Cleveland, OH 44114
To Order Call: 1-800-747-2229
www.stateindustrial.com

Procter Bios
P.O. Box 100
Cleveland, OH 44114
Local #5, Out #09, ext 115 Palmer
Canton, P.O. 10002
To Order Call: 1-800-792-5409

TOP FIVE INGREDIENTS AND HAZARDOUS SUBSTANCES/CIHO INGRÉDIENTS PRINCIPAUX ET SUBSTANCES DANGEREUSES: Petroleum Oil (CAS #64741-08-4), Perchloroethylene (CAS #127-18-4), Propylene Glycol Ethyl Ether (CAS #57018-82-7), Naphthalene Oil (CAS #64742-52-5), Carbon Dioxide (CAS #124-38-9).

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use or handling of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.

FORD TOXICITY NUMBER
025959



121822

Formerly sold as LZ Penetrating Fluid
80R1162

Penetrating Capillary Action!

DIRECTIONS FOR USE:
Shake well before use. Pretreat painted or plastic surfaces before use. Saturate object thoroughly. Tap object lightly and allow to stand for 5-10 minutes before attempting removal. Reapplication may be necessary for severely corroded objects. Unique valve system permits application from any angle—including upside down.

NOTE: Not for use on electronics or computers.
For food plant use: Do not use on food contact surfaces. Avoid contamination of food during the use and storage of this product.

MODE D'EMPLOI:
Bien agiter la bombe. Faire un essai sur les surfaces peintes et les revêtements en plastique. Bien mouiller, tapoter légèrement l'objet et laisser agir pendant 15 minutes avant d'essayer de l'enlever. Si l'objet est corrodé, il peut être nécessaire de faire une deuxième application. Grâce au système à valve unique, le produit peut être appliqué quel que soit l'angle y compris en retournant complètement la bombe.

REMARQUE: Le produit ne convient pas au matériel électronique ni aux ordinateurs.
Pour l'usage de usine de nourriture: N'employez pas sur des surfaces de contact de nourriture. Évitez la contamination de la nourriture pendant l'utilisation et le stockage de ce produit.



PENETRATING OIL
DÉGRIPPANT
ACEITE PENETRANTE

WARNING

CONTENTS UNDER PRESSURE. HARMFUL IF INHALED. IRRITATING TO THE EYES, SKIN AND RESPIRATORY TRACT. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. READ BACK PANEL CAREFULLY.

ADVERTISSEMENT

RÉCIPIENT SOUS PRESSION. DANGEREUX EN CAS D'INHALATION. IRRITANT POUR LES YEUX, LA PEAU, ET L' APPAREIL RESPIRATOIRES. CONSERVER HORS DE LA PORTEE DES ENFANTS LIRE ATTENTIVEMENT LA NOTICE AU DOS.

NET WT. / POIDS NET: 19.75 oz (1lb 3.75 oz) 559g

Care for Work Environments®